
Protokół Nr XLIII/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 kwietnia 2010 roku 
 

Otwarcia XLIII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie       
Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował Radnego Mariusz Gliwińskiego. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz  
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia klasy sportowej w Liceum 
Ogólnokształcącym w Sędziszowie. 

2. Uchwały w sprawie zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości Czepiec. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania na 

terenie gminy Sędziszów. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/366/2010 z dnia 09 

lutego 2010 roku w sprawie realizacji przez ZUK zadania pn. „Budowa 
kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Tarnawa i Borszowice”, przyznania 
dotacji celowej dla ZUK w Sędziszowie na realizację tego zadania oraz sposób 
rozliczenia dotacji. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Przewodniczący odczytał porządek obrad wraz z przyjętymi zmianami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok. 
6. Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Sędziszowa za 2009 rok: 

           - odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącego absolutorium dla  
             Burmistrza, 
           - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 
             Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
           - odczytanie opinii RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium  
             dla Burmistrza. 

7. Uchwała w sprawie przekazania majątku dla zakładu budżetowego p.n. Zakład 
Usług Komunalnych w Sędziszowie. 

8. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia klasy sportowej w Liceum 

Ogólnokształcącym w Sędziszowie. 
10. Uchwały w sprawie zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości Czepiec. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/366/2010 z dnia 09 
lutego 2010 roku w sprawie realizacji przez ZUK zadania pn. „Budowa 
kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Tarnawa i Borszowice”, przyznania 
dotacji celowej dla ZUK w Sędziszowie na realizację tego zadania oraz sposób 
rozliczenia dotacji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania na 
terenie gminy Sędziszów. 

13. Wolne wnioski i dyskusja. 
14. Odpowiedzi na interpelacje. 
15. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz 
Burmistrz i Przewodniczący Rady wręczyli nagrody laureatom Ogólnopolskiego 
Konkursu  
Plastycznego pod hasłem „Wiatr, wypadek, ogień, woda – strażak zawsze rękę poda”. 
- odczytał informację o pracy w okresie międzysesyjnym (materiał stanowi załącznik 
do protokołu). 
Ad. 4 
Radna B. Wójcik 
- poprosiła o podanie terminów wykonania następujących robót: 
1)  rozbudowa placu na Oś. Sady między blokami 10 – 11, 
2)  remont chodnika przy bloku Nr 8 na Sadach, 
3)  chodnik na Sadach między blokami 11 – 12, 
4)  przebudowa 2 uliczek osiedlowych od ul. Przemysłowej, 
5)  ustawienie barierki oporowej przy zjeździe ze ślimaka. 
Radny T. Styczeń 
- zapadła się droga powiatowa w Krzcięcicach w stronę cmentarza, 
- zapytał czy będą robione pobocza przy drodze Mierzawa – Sędziszów przy starej 
nawierzchni, samochody nie mogą zjechać na bok, 
- czy drogi powiatowe w tłuczniu będą łatane po zimie? 
Radny W. Tabor 
- ponownie przypominam o przepuście k/Nowakowskiego, 
- na drodze k/Lisowskiej ma być nakładka asfaltowa ale są tak duże ubytki że nie 
można przejechać, mieszkańcy proszą o uzupełnienie, 
- zwrócił się o wytyczenie drogi od PALKO w stronę p. Tasak i od PALKO w stronę 
p. Lipski. 
Radny Z. Gładki 
- kiedy rozpoczną się prace w świetlicach w Pawłowicach i Jeżowie? 
- w Pawłowicach koło posesji Gajosa jest obniżona droga i duże rozlewisko, 
przejeżdżające samochody powodują zalewanie budynku i ogrodzenia, 



- kiedy rozpocznie się remont drogi powiatowej Łowinia – Wojciechowice? 
Radny J. Wiencek 
- za budynkiem Bazy TKR jest leży drzewo, trzeba usunąć oraz wyczyścić i pogłębić 
rów odwadniający. 
Radny J. Sroka 
- mam wiele uwag do nowo przebudowanej drogi w Tarnawie: 
- pobocza źle zrobione, biały kamień brudzi buty przechodniów, 
- drogi zjazdowe za VABIS - em duży uskok, 
- zapadnięta droga k/ Stefańczyka trzeba odprowadzić wodę z jezdni, 
- droga w stronę Warszawki zasypali kamieniem, mogli położyć asfalt bo teraz 
spadający kamień zasypuje naszą kratkę, 
- przepust pod drogą za sołtysem w stronę Sędziszowa niedrożny, miał być 
poprawiony przy budowie drogi ale nie zrobiono, 
- chodniki i ciągi piesze w kierunku mostu ładne, a drugi służy tylko dla 2 posesji, 
prosimy takie rzeczy ustalać z Radą Sołecką i mieszkańcami, to oni najlepiej wiedzą 
co im jest potrzebne., 
- przystanek naprzeciwko sióstr zakonnych, złamany słupek, 
- zebrać śmieci od Rybakówki w stronę Tarnawy. 
Radny Z. Konieczny 
- na rz. Mierzawie za torami kolejowymi jest prowizoryczny most, woda podmyła i 
trudno tam przejechać do pól, mieszkańcy proszą o naprawę, 
- odmulić rów odprowadzający wodę do rzeki od drogi powiatowej w Jeżowie. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zwracamy się o dobudowę Sali przy garażu OSP w Rynku bo jako mieszkańcy nie 
mamy się gdzie spotykać. Liczyliśmy że PSP udostępni nam pomieszczenie jak było 
mówione ale nic z tego nie wyszło, 
- wyciąć nachylone stare wierzby nad ul. Marianowską, 
- kilkakrotnie zgłaszałem rozebranie muru przy Polnej, 
- nowy asfalt na Polnej już popękał na poboczach, 
- uprzątnąć plac przy Pomniku do rzeki, 
- na zakręcie przy kościele w Rynku potłuczone. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- Przemysłowa wjazd na osiedle domków droga podniesiona  co powoduje zalewanie 
posesji p. Girka  i p. Malca , wystarczy na przepuście zamontować kratkę ściekową, 
wiąże się to też z problemem spływu wody koło Ogórka i Parandyka, znajdująca się 
tam studnia chłonna nie zdaje egzaminu.  Gdy będzie robiona droga w kierunku 
Wiekiery należy zrobić odwodnienie. 
Radny J. Strzelec 
- na ostatniej sesji mówiliśmy o wycince drzew pod liniami energetycznymi, należy 
rozwiązać ten problem. 
Radny Z. Sobota 
- pracownicy interwencyjni sprzątają pobocza przy drogach, od obwodnicy leżą całe 
stosy śmieci i worków. 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 



- przedstawił uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
za 2009 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XLIII/379/2010 
Ad. 6 
Radny W. Tabor 
Odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 
Burmistrza za 2009 rok ( w załączeniu). 
Pani Skarbnik 
- odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 
  Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2009 rok, 
- odczytała opinię RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium dla Burmistrza. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z 
tytułu wykonania budżetu za rok 2009. 
Głosowanie 
14 głosów – za            uchwała Nr XLIII/380/2010 
Pan Burmistrz 
- podziękował za udzielenie absolutorium, wszystko co robiliśmy to robiliśmy 
wspólnie, aby duże rzeczy robić musi być dobra współpraca organów zarządzających z 
Radą Miejską. Urząd jako ciało pomocnicze wykonuje olbrzymie zadania, liczba osób 
nie zmieniła się a wykonujemy bardzo dużo projektów, na ręce Naczelników 
podziękował wszystkim pracownikom Sprzyja temu współpraca z przedsiębiorcami, 
którzy płacą podatki, ważne jest pozyskiwanie pieniędzy unijnych, z zewnątrz oceniają 
nas za klimat integracji i współpracy. Każdy dokłada jakąś cząstkę w kierunku dobra 
gminy. Przewodniczącemu Rady podziękował za dobrą współpracę i dyspozycyjność. 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
- odczytała uchwałę w sprawie przekazania majątku dla zakładu budżetowego p.n. 
Zakład Usług Komunalnych w Sędziszowie – wodociąg Szałas. 
Głosowanie 
14 głosów – za         uchwała Nr XLIII/381/2010 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się        uchwała Nr XLIII/382/2010 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie utworzenia klasy sportowej w LO w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                    uchwała Nr XLIII/383/2010 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 



- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Czepiec. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XLIII/384/2010 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił  uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/366/2010 z dnia 09 lutego 
2010 roku w sprawie realizacji przez ZUK zadania pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 
w miejscowościach Tarnawa i Borszowice”, przyznania dotacji celowej dla ZUK w 
Sędziszowie na realizację tego zadania oraz sposób rozliczenia dotacji. 
Głosowanie 
13 głosów – za            uchwała Nr XLIII/385/2010 
Ad. 12 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania na terenie 
gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za            uchwała Nr XLIII/386/2010 
Ad. 13 
Radny Z. Sobota 
- nie ujęto w planie wniosku w sprawie poprawy po zimie drogi w kierunku lasu w 
Zielonkach, jest nieprzejezdna. 
Radny J. Sroka 
- poprosił o uruchomienie klimatyzacji na Sali obrad. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zwrócił się o zadbanie o plac w Rynku, 
- zlikwidować zastoiska wody na moście. 
Ad. 14 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Pani B. Wójcik – chodnik przy bl.8 na Sadach nie planujemy i nie będzie robiony, 
- rozbudowa placu przy blokach 10 – 11 i poszerzenie ulicy przy blokach 11 – 12 
robimy przedmiary i określimy zakres robót, 
- uliczki przy Przemysłowej kończymy projektowanie, zobaczymy czy zostaną 
pieniądze z przetargu to zaczniemy w tym roku a jeśli nie to dopiero w 2011, 
- w sprawie barierki oporowej Powiat odpowiedział, że nie ustawi, 
- chodnik między blokami 11 – 12 postaramy się zrobić. 
Pan T. Styczeń – zgłosimy zapadniętą drogę do naprawy, 
- z pisma ZDP wynika, że pobocza nie będą robione, będziemy monitować, 
- nie wiadomo kiedy będą robione remonty dróg powiatowych w tłuczniu. 
Pan W. Tabor – w sprawie przepustu jest odpowiedź że nie będą robić, 
- wytyczenie drogi od PALKO w stronę strzelnicy do rozważenia, 
- żużel na drogi dowieziemy. 
Pan Z. Gładki – od 8 maja rozpoczynają się prace we wszystkich świetlicach, 
- w sprawie drogi k/Gajos ponownie wystąpimy, 
- wystąpimy w sprawie drogi Łowinia – Wojciechowice. 
Pan J. Wiencek – drzewo za budynkiem Bazy usuniemy. 



Pan J. Sroka – temat jest trudny, ściągniemy komisję, część skorygowali ale wiele jest 
jeszcze do poprawienia. 
- dziurę przy p. Wachowicz załatamy zimną masą, 
- wszystkie znaki przy tej drodze leżą w rowach, myślę że je ustawią ponownie, 
- przystanek przy siostrach zakonnych, można było zrobić zatoczkę lub zlikwidować, 
- w br byli z ZDP + Sołtys i my i nie potrafili wskazać gdzie ten przepust ma być, my 
możemy dać koparkę ale pod nadzorem Powiatu. 
Radny J. Sroka 
- powinni się z nami spotkać bo to my korzystamy z tej drogi a oni robią wszystko wg 
siebie. 
Pan Burmistrz 
Pan Z. Konieczny – sprawę remontu mostu musimy rozeznać, 
- odmulenie rowu do rzeki rozeznamy. 
Pan Z. Adamski – sala przy garażu w Rynku uważam, że jest konieczna, na to zadanie 
raczej dofinansowania nie dostaniemy ale możemy rozpocząć działania aby w 2011 
wykonać projekt, 
- zwrócimy się do mieszkańców Marianowskiej aby zechcieli wyciąć stare drzewa 
przy drodze, 
- popękany asfalt i brak lustra zgłosimy do ZDP, 
- wystąpimy o rozebranie muru przy. Polnej. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- dlaczego nic nie dało się zrobić żebyśmy mogli korzystać ze świetlicy PSP, mieliśmy 
nadzieję że będziemy korzystać, może da się przyspieszyć dobudowę Sali. Na 
wyborach spadła frekwencja bo ludzie nie chcą chodzić do lokalu w PSP. 
Pan Burmistrz 
Pan J. Gładki – przy posesjach Girek i Malec musimy sami wykonać, natomiast koło 
Parandyka jest planowane przy projektowaniu ulic przyłącze do kanału spławnego. 
Pan J. Strzelec – pobocza przy drogach sprzątamy sukcesywnie. 
Pan S. Łazarski – musimy sprawdzić gdzie są chodniki, których nie można przypisać 
kto ma sprzątać. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał jak długo będą leżeć kręgi w Rynku, zbliża się Boże Ciało jeśli firma ich nie 
wywiezie to przynajmniej niech je ułożą żeby nie przeszkadzały. 
Radny J. Wiencek 
- proszę zwrócić uwagę firmą wykonującym kanalizację, że jeśli coś zniszczą w 
trakcie robót to mają naprawić. 
Ad. 15 
Przewodniczący zamknął obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                                Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                        Sekretarz                                   Przewodniczył 
          
 
 
 



 
 
 
 
 
                                                                                 
 


